
Protokoll -sektionens styrelse
15 februari 2022

Protokoll från styrelsemöte F02–VT22
I Ledningscentralen digitalt via https://lu-se.zoom.us/j/2318321217, kl. 17.15 tisdagen

den 8 februari 2022

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Hannes Ryberg förklarade mötet öppnat 17.15.

§ 2 Närvaro

Hannes Ryberg
Erik Thylefors
Emma Engdahl
Nils Thorin
Aron Allen

Klara Stefansson
Hjalmar Mårtensson
Gustav Arvidsson t.o.m. § 13
Erik Nilsson
Erik af Klinteberg

Love Barany
Gabriel Malinconico t.o.m. § 8
Mattias Akke t.om. § 12
Joel Wulff endast § 11
Teodor Bucht endast § 11

§ 3 Adjungeringar

Alla som stod med på participants-listan i Zoom samt som inte var ständigt adjungerade eller
styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Emma Engdahl utsågs att, jämte styrelseordförande Hannes Ryberg, justera
protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelseordförande Hannes Ryberg meddelade att en sen punkt inkommit till dagordningen.

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg med en sen punkt.

§ 6 Meddelanden

Love Barany från TLTH meddelade att han är vår sektionskontakt. Vidare berättade han att
näringslivsutskottet samt aktivetssamordnare söker funktionärer, vilka kan kandideras till via
so@tlth.se för den som söker till närinslivsansvarig samt via aktsam@tlth.se för den som söker
aktivitetssamordnare.

§ 7 Rapporter

Ingen närvarande hade något att rapportera.
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§ 8 Underhåll av bar

Köksmästare Gabriell Malinconico föredrar motionen då Isabelle Byman ej kunde närvara. Ma-
linconico förklarade att baren inte är i dugligt skick och behöver en upprustning.

Vice ordförande Emma Engdahl frågade om kostnaden för träpanelerna. Malinconico svarade att
de hade en ny budget och att träpanelerna kommer kosta 700kr men att hjulen istället kommer
att kosta 1600kr samt att träoljan går för ca 120kr.

Prylmästare Mattias Akke undrade varför sexmästeriet inte kontaktat prylmästeriet då de både
har trä och hjul som kan användas i bunkern.

Kassör Erik Nilsson undrade vad kostnaden för målarfärg skulle vara. Malinconico svarade att
det kommer att tas vid ett senare tillfälle.

Styrelseordförande Hannes Ryberg föreslog att styrelsen skulle bordlägga punkten och att sex-
mästeriet och prylmästeriet kommunicerar gällande inköp av material.

Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg upplyste att en återremittering hade varit mer korrekt.

Styrelsen beslutade

att återremittera punkten till nästa protokollförda styrelsemöte.

§ 9 Fyllnadsval av von Tänen-redaktör

Sanningsminister Gustav Arvidsson föredrog punkten och berättade att valet öppnat 31 januari
och kort därefter inkom en kandidatur vilket ledde till att valet stängde 3 dagar efter den inkomna
kandidaturen.

Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg undrade om den nominerade kandidaten Vilma Ylvén
kommer fortsätta vara redaktionsmedlem i von Tänen. Arvidsson svarade att Vilma Ylvén inte
kommer att fortsätta som redationsmedlem i von Tänen.

Styrelseordförande Hannes Ryberg tolkade den inkomna nomineringen som att Ylvén entledigas
från sin post som redaktionsmedlem i von Tänen.

Styrelsen beslutade

att entlediga Vilma Ylvén från sin post som redaktionell medlem i von Tänen

att fyllnadsvälja Vilma Ylvén som von Tänen-redaktör.

§ 10 Fyllnadsval av nollningskassör

Då kassör emeritus Isabella Ljung ej var närvanade började styrelseordförande Hannes Ryberg
föredra punkten men gav sedan ordet till kassör Erik Nilsson då densamma varit med i nomine-
ringsgruppen. Nilsson föredrog punkten enligt handlingarna.

Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg frågade hur många kandidaturer som inkommit. Nilsson
svarade att det hade inkommit 3 st kandidaturer.

Styrelsen beslutade

att fyllnadsvälja Anna Andersson till nollningskassör.



Protokoll: F02–VT22 Sida 3 av 17

§ 11 Revisorernas access

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog punkten enligt handlingarna då revisorerna inte var
närvarande.

Vice ordförande Emma Engdahl frågade revisorerna emeriti Joel Wulff och Teodor Bucht om
deras åsikt gällande motionen. Wulff svarade att de själva har funderat på att skicka in en
liknande motion under deras mandatperiod. De berättade också att de själva aldrig behövt se
över gamla verifikatpärmar i arkivet men att det kan bli aktuellt då skatteverket snart kommer
att se över sektionsverksamheten.

Ryberg frågade vilka delar av källaren som var aktuella för access och om styrelsen kunde ge ut
access. Engdahl svarade att källaren innebar de dörrar som krävdes för att komma in i arkivet.

Ryberg föreslog att punkten skulle bordläggas så att revisorerna skulle kunna motivera mer
utförligt.

En kontrapropositionsvotering skedde mellan bifall och bordläggning och styrelseordförande Han-
nes Ryberg fann bifall för bordläggning. Styrelsen ställde sedan bordläggning mot avslag.

Styrelsen beslutade

att bordlägga punkten till nästa protokollförda styrelsemöte.

§ 12 Skriva cafémästare som firmatecknare

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog punkten då ingen cafémästare var närvarande.

Kassör Erik Nilsson frågade varför alla firmatecknare inte står på samma ställe i styrdokumen-
ten. Sektionsordförande Nils Thorin svarade att det hänvisas till andra firmatecknare i § 4.3 i
stadgarna samt att det ger mer flexibilitet om firmatecknare specificeras i riktlinjer.

Vice ordförande Emma Engdalh undrade om ett yrkande på att cafémästare emeritus Svante
Sandblom stryks ur Riktlinjer för firmatecknare var nödvändigt.

Styrelseordförande Hannes Ryberg tolkade det som inbyggt.

Styrelsen beslutade

att godkänna punkten som den låg.

Mötet återvände till denna punkt efter §15 Access för gamla kassörer för att tillsätta beslutsupp-
följningsansvarig.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Hjalmar Mårtensson som beslutsuppföljningsansvarig och sätta
redovisningsdatum till F03–VT22.

§ 13 Skriva näringslivsansvariga som firmatecknare

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog punkten enligt handlingarna.
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Det lyftes huruvida vice näringslivsansvarig ska vara firmatecknare.

Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg läste från reglementet och förklarade att näringslivsan-
svarig är ekonomiskt ansvarig och att vice näringslivsansvarig ska sköta det interna och därför
inte borde ha ekonomiskt ansvar.

Vice ordförande Emma Engdahl inkom med följande ändringsyrkande:

att näringslivsansvarig Markus Sörquist stryks och att Filip Vukic skrivs som firmatecknare
för Näringslivsutskottets verksamhet.

Styrelsen beslutade

att bifalla Engdahls yrkande.

Mötet återvände till denna punkt efter §15 Access för gamla kassörer för att tillsätta beslutsupp-
följningsansvarig.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Hjalmar Mårtensson som beslutsuppföljningsansvarig och sätta
redovisningsdatum till F03–VT22.

§ 14 Val av nyckelpigor

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog punkten enligt handlingarna då cafémästarna inte
var närvarande.

Styrelsen beslutade

att välja in alla enligt listan i handlingar till nyckelpiga.

§ 15 Access för gamla kassörer

Sektionsordförande Nils Thorin föredrog punkten och förklarade att de gamla kassörerna behöver
LC-access för att genomföra bokslutet.

Styrelseordförande Hannes Ryberg frågade varför bokslutet ännu inte har skett. Kassör Erik
Nilsson svarade att han inte hade de exakta datumen för bokslut men att gränsen ännu inte var
nådd.

Ryberg föreslog att det vid ett senare tillfälle kanske borde göras så att framtida kassörer har
access till bokslut.

Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg ansåg att det fungerar bra att ge kassörerna temporär
access när de avträtt sin post.

Styrelsen beslutade

att godkänna yrkandet

att sätta Styrelseordförande Hannes Ryberg till beslutsuppföljningsansvarig och sätta da-
tum till F03–VT22.
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Mötet beslutade att lyfta punkt § 12 Skriva cafémästare som firmatecknare samt § 13 Skriva
näringslivsansvariga som firmatecknare i den ordningen för att tillsätta beslutsuppföljningsan-
svarig. Mötet gick sedan vidare till § 16 Sen punkt: Fyllanadsval av studierådsordförande för
teknisk matematik

§ 16 Sen punkt: Fyllnadsval av studierådsordförande för teknisk matematik

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog nomineringen efter att han informerat om att ut-
bildningsminister Daniel Nesic inte kunde närvara.

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson uppmärksammade att det förekom två olika stavningar på
den nominerade kandidaten.

Kassör Erik Nilsson meddelade efter en kort rekognisering att Leonid Pototskiy var den rätta
stavningen samt att det var stavningen som användes officiellt i nomineringen.

Styrelsen beslutade

att välja in Leonid Pototskiy till studierådsordförande för teknisk matematik 2021/22.

§ 17 Bordlagd punkt: Förtydligande angående cafémästares sektionskort

Kassör Erik Nilsson föredrog punkten och förklarade att det kan tolkas som att vice cafémästare
får två kort.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen som den låg

att sätta styrelseledamot Klara Stefansson till beslutsuppföljningsansvarig till F03–VT22.

§ 18 Bordlagd punkt: Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i Stadgar

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrar punkten enligt handlingarna.

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson uttryckte ett visst missnöje över punktens relevans.

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet

att sätta styrelseordförande Hannes Ryberg till beslutsansvarig till F03–VT22.

§ 19 Bordlagd punkt: Skriva funktionärsposters namn i bokstavsordning i Policy för val

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog punkten och förklarar att funktionärsposterna är
skrivna i en mycket godtycklig ordning.

Sekreterare Erik Thylefors frågade hur vi gör med @1337. Sektionsordförande Nils Thorin ansåg
att @1337 ska komma först. Styrelseledamot Aron Allen ansåg att sorteringsfunktionen i LaTeX
skulle användas.
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Styrelsen beslutade

att bifalla motionen som den låg

att sätta styrelseledamot Aron Allen till beslutsuppföljningsansvarig till F03–VT22.

§ 20 Bordlagd punkt: Redaktionell ändring i Reglemente angående bytesfaddrar

Styrelseledamot Klara Stefansson föredrog punkten enligt handlingarna.

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson stöttade denna redaktionella ändring. Styrelseledamot Aron
Allen lyfte huruvida detta var en redaktionell ändring. Sektionsordförande Nils Thorin svarade
att det inte ska ändra andemeningen och att det är ett förtydligande av det som faktiskt röstats
igenom. Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg undrade varför det andra sektionen lämnas utan

i yrkandet. Stefansson ansåg att det är underförstått.

styrelsen beslutade

att godkänna yrkandet som det låg

att sätta vice ordförande Emma Engdahl till beslutsuppföljningsansvarig till F03–VT22.

§ 21 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F07–HT21 Inköp av orange trumpet

Trumpetare2020,
trumpetare 2021,
trumpetare 2022 och
trumpetentusiast 1
Erik af Klinteberg

F01–VT22

F01–VT22 Ändring av ansvar för utlåning
av -bilen Nils Thorin F02–VT22

Inköp av orange trumpet

Trumpetare 2020, trumpetare 2021, trumpetare 2022 och trumpetentusiast 1 Erik af Klinteberg
meddelade att inköpet av trumpeter genomförts men att han har inte fått pengar för det ännu.
Styrelseordförande Hannes Ryberg bad om ursäkt för att alla titlar inte använts vid presenta-
tionen av trumpetare 2020, trumpetare 2021, trumpetare 2022 och trumpetentusiast 1 Erik af
Klinteberg.

Styrelsen beslutade

att godkänna trumpetare 2020, trumpetare 2021, trumpetare 2022 och trumpetentusiast
1 Erik af Klintebergs beslutsredovisning och lägga densamma till handlingarna.

Ändring av ansvar för utlåning av -bilen

Sektionsordförande Nils Thorin meddelade att det var gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna sektionsordförande Nils Thorins redovisning och lägga densamma till hand-
lingarna.
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§ 22 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning

F01–VT22 Arbetsgrupp för omarbetning av
Policy för grafisk profil Gustav Arvidsson F04–VT22

Det fanns ingen arbetsgrupp som skulle rapportera eller redovisa.

§ 23 Övrigt

Sekreterare emeritus Erik af Klinteberg meddelade att han undersökt bokslutsdatumen i regle-
mentet och anmärkte att access sattes till 15 mars trots att detta är mitt i instuderingsveckan
och två av de berörda har bokslut en månad tidigare. Klinteberg meddelade också att cafémäs-
tare också har bokslut och att den möjligtvis också borde ha access. Styrelseordförande Nils
Thorin svarade att cafémästare emeritus Svante Sandblom är revisor och inte behöver access.

§ 24 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 22 februari 17.30 på zoom och i Ledningscentralen.

§ 25 O.F.M.A.

Styrelseordförande Hannes Ryberg förklarade mötet avslutat 18.21.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Hannes Ryberg
Styrelseordförande

Erik Thylefors
Sekreterare

Emma Engdahl
Justerare
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Handlingar -sektionen inom TLTH
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Styrelsemöte F02–VT22
Hålls digitalt via https://lu-se.zoom.us/j/2318321217,

tisdagen 8/2 kl 17.15

§ 1 O.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Underhåll av bar (Beslut)

§ 9 Fyllnadsval av von Tänen-redaktör (Beslut)

§ 10 Fyllnadsval av nollningskassör (Beslut)

§ 11 Revisorernas access (Beslut)

§ 12 Skriva cafémästare som firmatecknare (Beslut)

§ 13 Skriva näringslivsansvariga som firmatecknare (Beslut)

§ 14 Val av nyckelpigor (Beslut)

§ 15 Access för gamla kassörer (Beslut)

§ 16 Sen punkt: Fyllnadsval av studierådsordförande för teknisk matematik (Beslut)

§ 17 Bordlagd punkt: Förtydligande angående cafémästares sektionskort (Beslut)

§ 18 Bordlagd punkt: Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i Stadgar (Beslut)

§ 19 Bordlagd punkt: Skriva funktionärsposters namn i bokstavsordning i Policy för val (Beslut)

§ 20 Bordlagd punkt: Redaktionell ändring i Reglemente angående bytesfaddrar (Beslut)

§ 21 Beslutsuppföljning (Beslut)

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F07–HT21 Inköp av orange trumpet

Trumpetare 2020,
trumpetare 2021,
trumpetare 2022 och
trumpetentusiast 1
Erik af Klinteberg

F02–VT22

F01–VT22 Ändring av ansvar för utlåning
av -bilen Nils Thorin F02–VT22
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§ 22 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning

F01–VT22 Arbetsgrupp för omarbetning av
Policy för grafisk profil Gustav Arvidsson F04–VT22

§ 23 Övrigt (Beslut)

§ 24 Nästa möte (Beslut)

§ 25 O.F.M.A. (Beslut)
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§ 8 Underhåll av bar

Pubmästare Isabelle Byman skickade in bilaga 1.

§ 9 Fyllnadsval av von Tänen-redaktör

Sanningsminister Gustav Arvidsson skickade in följande punkt:

Jag yrkar

att styrelsen godkänner nomineringsgruppens nomineringar enligt bilaga 2.

§ 10 Fyllnadsval av nollningskassör

Kassör emeritus Isabella Ljung skickade in följande punkt:

Då postern nollningskassör blev vakantsatt under HT-mötet utlystes fyllnadsval den 21/12.
Kandidaturer inkom och valet stängde den 26/1, vilket sektionen upplystes om 22/1. Jag, Erik
Nilsson och Samuel Eklund höll intervjuer med de kandiderande och valde att nominera Anna
Andersson, 20.

Jag yrkar därför på

att fyllnadsvälja Anna Andersson, 20 till nollningskassör år 2022.

§ 11 Revisorernas access

Revisor Isabella Ljung skickade in följande punkt:

Enligt reglementet ska revisorerna kontinuerligt kolla över bokföringen. Äldre verifikatpärmar
förvaras i arkivet och det vore till hjälp att komma åt dem för att göra ett bra jobb. Dessutom
har revisorerna rätt till fika när de bokför men då krävs ofta access till caféförrådet.

Jag yrkar därför

att i Riktlinjer för access ge revisorerna access till källaren och arkivet

att i Riktlinjer för access ge revisorerna access till caféförrådet.

§ 12 Skriva cafémästare som firmatecknare

Cafémästare Oscar Hallstadius skickade in följande punkt:

Just nu i styrdokumentet är Svante Sandblom skriven som cafémästare och jag skriven som vice
cafémästare men detta är lite gammalt.

Därför yrkar jag

att uppdatera styrdokumentet för firmatecknare så att jag, Oscar Hallstadius, står som
cafémästare och Samuel Andersson står som vice cafémästare.
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§ 13 Skriva näringslivsansvarig som firmatecknare

Vi bör uppdatera Riktlinjer för firmatecknare så att de nuvarande näringslivsansvariga står
som firmatecknare.

Jag yrkar därför

att uppdatera Riktlinjer för firmatecknare under Lista över firmatecknare enligt:

Näringslivsansvarig Markus Sörqvist Filip Vukic och vice näringslivsansva-
rig Alex Brandner för Näringslivsutskottets verksamhet.

§ 14 Val av nyckelpigor

Cafémästare Oscar Hallstadius skickade in följande punkt:

Jag vill nominera

• Teodor Westholm

• Morgan Sahlberg

• Anton Sjödin

• Lilly Berg

• Isak Nilsson

• Rebecka Eldh

till nyckelpiga LP3 år 2022.

§ 15 Access för gamla kassörer

Sektionsordförande Nils Thorin skickade in följande punkt:

Bokslutet för förra året har inte ännu skett, och våra kassörer behöver fortfarande tillgång till LC
efter slutet av deras mandatperiod. De berörda är kassör, nollningskassör och vice sexmästare.
Dock är det så att Isabella Ljung, kassör 2021, fortfarande har LC-access.

Därmed yrkar jag

att ge Samuel Eklund, nollningskassör 2021, och Josef Sonnsjö, vice sexmästare 2021, ac-
cess till Ledningscentralen fram till och med den 15:e mars.

§ 16 Sen punkt: Fyllnadsval av studierådsordförande för teknisk matematik

Utbildningsminister Daniel Nesic skickade in bilaga 3.

§ 17 Bordlagd punkt: Förtydligande angående cafémästares sektionskort

Kassör Erik Nilsson skickade in följande punkt:

Följande ändring bör göras för att tydliggöra att vice cafémästare inte får två kort skrivna i sitt
namn.

Jag yrkar
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att i Policy för ekonomisk hantering under Betalkort ändra enligt följande:

Två betalkort som ska användas för inköp till Caféets verksamhet. Korten
Kort utfärdas varje halvår i sittande vice cafémästarens namn och innehas
av densamma, även under hens mandatperiod som cafémästare.

§ 18 Bordlagd punkt: Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i Stadgar

Undertecknad skickade in följande punkt:

Enligt svenska skrivregler ska det alltid vara ett mellanrum mellan paragraftecken och paragraf-
nummer. Så ser det dock inte ut i sektionens stadgar, och det är lite stelt.

Jag yrkar därför

att i Stadgar införa ett mellanrum mellan alla paragraftecken och paragrafnummer där
det inte redan finns ett mellanrum.

§ 19 Bordlagd punkt: Skriva funktionärsposters namn i bokstavsordning i Policy för val

Undertecknad skickade in följande punkt:

I Policy för val är listorna med funktionärposters namn i en väldigt godtycklig ordning. Detta
gör det jobbigt att snabbt hitta en specifik post utan att Ctrl+F:a.

Jag yrkar därför

att i Policy för val under § 1.7.1 Poster som väljs på höstterminsmötet sortera listan med
funktionärposters namn i bokstavsordning

att i Policy för val under § 1.7.2 Poster som väljs på vårterminsmötet sortera listan med
funktionärposters namn i bokstavsordning

att i Policy för val under § 2.10.1 Poster som väljs under höstterminen sortera listan
med funktionärposters namn i bokstavsordning

att i Policy för val under § 2.10.2 Poster som väljs under vårterminen sortera listan med
funktionärposters namn i bokstavsordning.



F-sektionen inom TLTH
Box 118

221 00 Lund
ordf@fsektionen.se
fsektionen.se

Handlingar: F02–VT22 Sida 6 av 10

§ 20 Bordlagd punkt: Redaktionell ändring i Reglemente angående bytesfaddrar

Styrelseledamot Klara Stefansson skickade in följande punkt:

I Reglemente under § 9.31.1 Beskrivning av bytesfadder står det:

Bytesfaddrar ska ge de studenter som byter till -sektionen till våren får en introduk-
tion till sektionen, studentlivet, viktiga informationskanaler och vänskapskretsar.

Jag anser att detta är en felskrivning i form av en sammanslagning av två alternativa formu-
leringar (”Bytesfaddrar ska ge de studenter som byter. . . ” och ”Bytesfaddrar ska se till att de
studenter som byter . . . får”. Det har även fallit bort ett , så med nuvarande formulering är
det ospecificerat vilken sektion bytesstudenterna byter till.

Korrigering av detta anser jag bör behandlas som redaktionell ändring, och kräver därmed enligt
stadgarna ”ett enhälligt beslut av fulltalig styrelse vid ett protokollfört möte”.

Därmed yrkar jag

att i Reglemente under § 9.31.1 Beskrivning av bytesfadder ändra enligt följande:

Bytesfaddrar ska ge de studenter som byter till -sektionen till våren får
en introduktion till sektionen, studentlivet, viktiga informationskanaler och
vänskapskretsar.

I firmatecknadets tjänst,

Hannes Ryberg
Styrelseordförande 21/22
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Nomineringar Studierådet
7 februari 2022

Nominering till Studierådsordförande för teknisk matematik
Studierådet

Nomineringsgruppen har valt att nominera Leonid Potoskiy till posten studierådsordförande för teknisk
matematik. Leonid har visat ett intresse för posten, har erfarnhet av att lära ut då han är del av ett
mentorskapsprogram i matematik och har flera målsättningar med posten, som exempelvis att ordna fler
utbildningsrelaterade event. Vi i nomineringsgruppen har därför valt att nominera:

• Leonid Pototskiy π20

till studierådsordförande för teknisk matematik 2021/22.

I sektionsledningens tjänst,

Daniel Nesic
Utbildningsminister 2020/22

Kevin Boo
Studierådsordförande 2021/22


